
Kort overzicht besluiten gemeenteraad Laren vergadering 30 september 2015 

 

De gemeenteraad van Laren heeft in zijn vergadering van 30 september jl. de volgende zaken 

behandeld c.q. besloten (alle leden aanwezig): 

 

 Waarnemend voorzitter Ernst Wortel leidt de vergadering bij afwezigheid van 

burgemeester Elbert Roest.  

 Bij de vaststelling van de agenda heeft de raad onder meer besloten om op advies van 

zijn commissie R&I de raadsvoorstellen inzake onderzoek locatie scouting Maggy 

Lekeux en Bestemmingsplan scouting Laren van de agenda te halen. 

 Wethouders Leen van der Pols en Tijmen Smit (tevens loco-burgemeester) geven een 

up-date over de jongste ontwikkelingen rond de opvang van vluchtelingen in Laren en 

in de regio. Er is vandaag ook een persbericht over verschenen, waarin onder meer 

wordt gemeld dat de mensen de acute opvang in de Klaas Bouthal op korte termijn 

verlaten. Er is door college en ambtenaren een grote inzet gepleegd, maar voor zover 

nu kan worden bezien is een en ander uitstekend verlopen. 

 Wethouder Ton Stam vult in relatie hiertoe aan dat de verplichte taakstelling voor 

Laren om zgn. statushouders te huisvesten (22) een grote zorg is, waarover hij graag 

met de raad in overleg gaat; voorts memoreert hij de feestelijke opening van het 

nieuwe zwembad op 30 oktober a.s., de opening vanmiddag van het kantoor van Van 

Lanschot Bankiers in Laren, en wijst op de werkzaamheden aan de Rijksstraatweg in 

Laren en Blaricum (vanaf 5 oktober a.s.). 

 Wim van der Zwaan wijst op een netwerkbijeenkomst voor raadsleden bij de Regio, 

vrijdag 9 oktober a.s. (inzake voortgang regionale samenwerkingsagenda).  

 De fractie van D66 heeft vragen gesteld over het tekort aan woningen voor 

asielzoekers (de portefeuillehouder heeft deze vragen begin september jl. reeds 

schriftelijk beantwoord en dit is betrokken bij de bovenstaande up-date over de 

vluchtelingenproblematiek). 

 De fractie van het CDA heeft vragen gesteld over het behoud van bomen c.q. de 

bomenkap (de portefeuillehouder memoreert de toegezonden memo over dit 

onderwerp en beantwoordt voor een deel de vragen waar het regelgeving en procedure 

betreft, de gedetailleerde beantwoording volgt later schriftelijk. En overigens zal de 

voorbereiding van bomenbeleid ingepland worden en t.z.t. uiteraard aan de raad 

worden voorgelegd). 

 De fractie van Liberaal Laren heeft vragen gesteld over een voorgenomen betaling aan 

Bijzonder Laren (de portefeuillehouder heeft aangegeven dat er te weinig tijd was om 

deze vragen uitputtend te behandelen –met name i.v.m. de zorg voor acute 

noodopvang vluchtelingen- en afgesproken is dat in het presidium wordt gekeken naar 

een optie voor verdere agendering van dit onderwerp).   

 Er zijn geen ‘Meldingen Portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen’.                                                                                                  

 De raad heeft de notulen van zijn vergaderingen d.d. 24 en 29 juni 2015 vastgesteld.  

 De raad heeft het voorstel van de Rekenkamercommissie Laren (RKC) quick scan 

‘Digitale veiligheid BEL vastgesteld. 

 Voorts heeft de raad het voorstel Ontwikkeling terrein Ligweide vastgesteld –na 

stemming, 9 vóór en 6 tegen-, mét daarbij een amendement van VVD en Larens 

Behoud, waarbij in de bestuursopdracht een nadrukkelijke verwijzing naar het 

ruimtelijk kader als uitgangspunt (‘volkshuisvestelijke aanpak’) wordt opgenomen (na 

stemming, 10 vóór en 5 tegen). 



 De raad heeft de Verordening elektronisch publiceren vastgesteld. Met daarbij een 

toezegging van de wethouder dat bij publicaties in het Larens Journaal wordt vermeld 

dat elektronische publicatie bindend is. 

 Het voorstel Zomernota 2015 is eveneens door de raad vastgesteld (na stemming, 14 

vóór en 1 tegen).  

 Een motie (‘vreemd aan de orde van de dag’) van de VVD, waarbij het college wordt 

verzocht de jaarlijkse evaluatie, zoals genoemd in de overeenkomst tussen gemeente 

en Stichting Kermis Laren, voor de jaren 2014 en 2015 door te sturen naar de  

gemeenteraad, én aan tafel te gaan met de Stichting Kermis Laren (NH) en andere 

belanghebbenden (zoals omwonenden, ondernemers), teneinde te onderzoeken wat 

een gewenste grootte van de kermis zou zijn die past binnen Laren,  is na uitgebreide 

behandeling ingetrokken. De wethouder voert reeds de genoemde overleggen en zal  

met de griffier bekijken of en wanneer er ook een overleg tussen een afvaardiging van 

de raad en de Stichting Kermis kan plaatsvinden.  

 Een motie (‘vreemd aan de orde’) van D66, waarbij het college wordt verzocht te 

bevorderen dat, in overleg met de verantwoordelijke instanties van het Brinkhuis,  

wordt besloten dat een zgn. VVV- zuil in of bij het Brinkhuis wordt geplaatst, en in 

overleg te treden met bevoegden van Bijzonder Laren, om in het licht van de thans 

beschikbare financiële middelen t.b.v. het Ondernemersfonds, daarvoor een bijdrage 

te leveren, is –na stemming, 2 vóór en 13 tegen, verworpen. 

 Een motie (‘vreemd aan de orde’) van Liberaal Laren, D66 en de PvdA, waarbij het 

college met klem wordt opgeroepen om alles in het werk te stellen om het 

glasmozaïek in Singer voor Laren te behouden, is –na stemming, 7 vóór en 8 tegen,  

      verworpen. 

 Een motie (‘vreemd aan de orde’) van PvdA en D66, waarbij het college wordt 

verzocht er bij het AB van de BEL Combinatie voor zorg te dragen dat een 

duurzaamheidsparagraaf aan het inkoopbeleid wordt toegevoegd die overwegingen 

kent als het opnemen van een MVO-scan, social return en fair trade, innovatie en het 

bevorderen van besparing op (fossiele) energie, is –na stemming, 13 vóór en 2 tegen, 

aanvaard.   

 Tot slot heeft de raad de lijst met ingekomen stukken en mededelingen vastgesteld.   

Eindtijd: 23.10 uur 
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